



Government  
of Canada

Gouvernement  
du Canada

## **INVITATION TO SUBMIT AN EXPRESSION OF INTEREST AS TO THE AVAILABILITY OF SPACE FOR LEASE IN IQALUIT, NU FILE NUMBER:81002152**

Public Services and Procurement Canada is asking interested parties to submit a response by January 17, 2022, with respect to providing warehouse space for lease in buildings in Iqaluit, for a term of 10 years commencing on or about August 1, 2024.

To view the complete text of the request and to respond to this invitation, please log on to **[www.buyandsell.gc.ca/goods-and-services/leasing-of-real-property](http://www.buyandsell.gc.ca/goods-and-services/leasing-of-real-property)** or contact Andrea Musgrave at **780-862-8744** or **[Andrea.Musgrave@pwgsc-tpsgc.gc.ca](mailto:Andrea.Musgrave@pwgsc-tpsgc.gc.ca)**

Canada

ENGLISH

FRANÇAIS

ᐃᐅᐅᐅᐅᐅ



Gouvernement  
du Canada

Government  
of Canada

## INVITATION À SOUMETTRE UNE EXPRESSION D'INTÉRÊT CONCERNANT LA DISPONIBILITÉ DE LOCAUX À LOUER À IQALUIT, NU NUMÉRO DE DOSSIER : 81002152

Services publics et Approvisionnement Canada invite toutes les parties intéressées à soumettre une réponse, au plus tard le 17 janvier 2022, concernant la disponibilité de locaux d'entrepôt à louer dans des immeubles à Iqaluit, pour un bail de 10 ans débutant le ou vers le 1<sup>er</sup> août 2024.

Pour voir la version intégrale de cette invitation et y répondre, veuillez consulter le [www.achatsetventes.gc.ca/biens-et-services/location-de-biens-immobiliers](http://www.achatsetventes.gc.ca/biens-et-services/location-de-biens-immobiliers) ou communiquer avec Andrea Musgrave au 780-862-8744 ou à [Andrea.Musgrave@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:Andrea.Musgrave@tpsgc-pwgsc.gc.ca)

Canada

ENGLISH

FRANÇAIS

ᐱᐅᐅᐅᐅ

